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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

A:z Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Dr. Palkovics László
innovációs és technológiai politikáért felelős miniszter úrnak

,,Zajterhelés kőbányán"
címmel. A válaszát írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az utóbbi időben egyre több megkeresést kapok kőbányai lakosoktól a repülőgépek okozta
megnövekedett zajterhelés miatt. A HungaroControl Zrt. tájékoztatása szerint a törvényes és
biztonságos légiközlekedés biztosítása érdekében, a 73/2010/EU bizottsági rendeletre
hivatkozva új műszeres szabvány indulási eljárásokat dolgozott ki, amelyek 2018. augusztus
16-án léptek életbe. Tudomásom szerint ennek eredménye képpen, a 31 L megnevezésű
pályáról felszálló gépek nem iktatnak be 6 fokos jobb fordulót, emiatt nem a rákoshegyi erdő,
Új Köztemető és Jászberényi út felett szálltak fel a repülők, ahol nem érintettek lakott
területet, hanem Kőbánya Óhegyi és Újhegyi területei felett. Ez a változás több ezer ember
életét keseríti meg, nyugodt pihenését akadályozza.
Személy szerint nagyon aggasztónak találom a kialakult helyzetet és én, mint Kőbánya
megválasztott egyéni országgyűlési képviselője kérem, hogy haladéktalanul tájékoztasson az
alábbi problémákról:

• Pontosan mi indokolja a repülési útvonal változtatását?
• Milyen előzetes kömyezettanulmányi adatok alapján ítélték az új repülési útvonalat a

legoptimálisabbnak?
• Terveznek-e jogszabályi változtatásokat, melyek jobb életminőséghez segítenék a

kőbányai lakosokat?
• Milyen változtatásokat kívánnak tenni az új repülési útvonal miatt pihenni nem tudó

lakosok érdekében? Pontosan milyen lépések lennének ezek?
• Mikorra várható javulás az intézkedések hatására?

Várom megtisztelő válaszát!
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